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型號 Model

容量 Capacity

材質 Material 

杯身尺寸 Product Dimensions (HxWxD)

淨重 Net Weight

VTB-395 / VTB-412

950 ml / 1200 ml

杯身 Cup: 304不銹鋼 杯蓋 Lid: Tritan + PP

VTB-395: (H)240 (W)158 (D)101 mm
VTB-412: (H)275 (W)164 (D)101 mm

543 g / 654 g

技術規格  Product Specification

產品規格及設計如有變更，恕不另行通知。最新版本以www.germanpool.com網上版為準。

中英文版本如有出入，一概以中文版為準。

All information in this pamphlet is for reference only.  Specification and design are subject to change  
without prior notice. If there is any inconsistency or ambiguity between the English version and the Chinese version, 
the Chinese version shall prevail. Refer to www.germanpool.com for the most updated version.

吸管杯顏色   |    Tumbler Colors

Twist  & Carr y真空保溫吸管杯
Twist & Carry Tumbler
VTB-395-BL/PN/BK

Twist  & Carr y真空保溫吸管杯
Twist & Carry Tumbler

VTB-412-BK

真空瓶系列   |    Vacuum Bottle & Jar Series

智能溫測真空瓶
Smart Vacuum Bottle

SVB-245-GY/WT

不銹鋼真空
保溫燜燒杯(280 ml)
Stainless Steel Vacuum

Food Jar (280 ml)
VFJ-128

不銹鋼真空
保溫燜燒杯(400 ml)
Stainless Steel Vacuum

Food Jar (400 ml)
VFJ-140

不銹鋼真空
保溫燜燒杯(500 ml)
Stainless Steel Vacuum

Food Jar (500 ml)
VFJ-250

950 /
1200 ml

OUTSIDE



一click一扭變形手柄
Innovative Click & Twist Easy-Carry Handle
流線形手柄貼合手型，握感舒適，創新可扭動變形設計，手柄放下

時方便飲用；簡單一click再一扭，將手柄向上變身提手，輕鬆帶著

走，令保溫杯立即變身成您的時尚配件。愛上飲水，由靚杯開始！
Innovative rotating handle makes this new influencer tumbler easy to carry around. The 
ergonomically designed handle is comfortable to hold; simply click and twist the 
handle upwards when on the move, and click and twist the handle downwards to drink.

雙層真空 冷熱長效鎖溫
Double Insulation to Keep Temperature
雙層真空不銹鋼內膽配合硅膠密封圈，有效鎖住溫度，冷熱皆可，

保溫效果一流，無論熱茶或凍咖啡，隨時飲隨時歎，不單可以陪您

經過一些秋與冬，春與夏亦常伴您左右。
Double vacuum design together with silicone seal ring minimizes heat transfer, 
keeping hot liquids hot and cold ones cold. Chill anywhere and anytime, with your 
favourite drink hot or cold!

三種飲法 淺嚐豪飲隨您
Versatile 3-way Rotating Cup Lid 
配備多用途百變杯蓋，關上杯蓋及滑動蓋密封防漏，方便攜帶；插

上吸管細口淺嚐，打開飲水口暢飲，甚至直接打開杯蓋開懷豪飲，

飲出您風格。乾杯！
With the versatile 3-way cup lid, you can take light sips from the silicone bendy straw, 
gulp directly from the spout for quick thirst-quenching, and keep the lid closed to 
prevent spillage when you are on the move.

不含雙酚A 保證安全無害
BPA-Free Guaranteed Safe & Healthy 
內膽採用食品級304不銹鋼製造，無任何有害物質或異味，吸管採

用Tritan物料製造，吸管彎咀以食品級矽膠製造，易潔衛生，不易變

形或破裂；不含BPA，可放心飲用，安全健康。
Tumbler interior is made of food grade 304 stainless steel, free of toxic materials and 
odor; the Tritan straw is fitted with an angled silicone sleeve for easy sipping. The whole 
tumbler is BPA-free for safe drinking.
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